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Όταν μιλούμε στους σημερινούς ανθρώπους για το πένθος, τους φαίνεται 

/var/www/diakonima.gr/cat=96196
/var/www/diakonima.gr/cat=56
/var/www/diakonima.gr/cat=65
/var/www/diakonima.gr/cat=65515
/var/www/diakonima.gr/cat=65515
http://www.diakonima.gr/wp-content/uploads/2016/12/20161202-1.jpg


περίεργο, διότι θεωρούν ντροπή το κλάμα. Βεβαίως, όταν πρόκειται για εφήμερα 
και ….

(περισσότερα…)
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